
voldoen aan de voorwaarden voor het goed ingesteld en onderhouden zijn van de luchtwasser,
mogelijk verkeerde uitslagen door extreme afwijkingen in de individuele resultaten, periode van

meting in het jaar en periode van meting van een dag. De manier van onderzoeken wijkt daarmee
vergaand afvan de aanbevelingen in het eerste deel van het onderzoek en van het 'Protocol voor
rneting van geuremissie uit huisvestingssysternen in de veehouderij 2010'{rappcrt 491} van

Wageningen Lifestock Research. Dat betekent dus dat Wageningen in het onderzoek dat u ten
grondslag legt aan uw voorstel om de emissiefactoren te wi.lzigen, is afgeweken van het eigen
protocol voor het meten van de geurernissie! Het onderzoek is dan ook onzorgvuldig tot stand
gekomen,

Conclusie

Het snderzoek dat u ten grondslag legt aan uw voorstel om de emissiefactoren in de Rgv en Rav te
wijzigen, is dus uiterrnate onzorgvuldig tot stand gekomen en biedt daarom onvoldoende
wetenschappelijk Íundarnent voor een wijziging met zo'n grote nadelige gevolgen voor de

varkenshouderij. U legt de onderzoeksresultaten dan ook ten onrechte ten grondslag aan uw
voorstel orn de ernissiefactoren te wijzigen. Uw voorstel om de emissiefactoren te wijzigen is gelet
hierop bovendien prernatuur.

Op deze rnanier handelt u naar onze mening uitermate onzorgvuldig en ongemotiveerd en dat wordt
nog eens versterkt doordat de nadelige gevolgen van uvv voorstel voor oils cnevenredig groot zijn"

Terwijl uw overheid ons juist heeft gestirnuleerd om te investeren in {combi-}luchtwassers, schuift u

de nadelige gevolgen van de wijzigingen nu volledig op ons af.

Bovendien zijn wij van mening dat cornbi-luchtwassers, mits goed uitgevoerd en onderhouden, het
rendement kunnen behalen u/at ze moeten halen. Er zijn in de praktijk namelijk ock genoeg

rreetresultaten beschikbaar waaruit blijkt dat de rendementen wé] worden gehaald. De oplossing ligt
er dus in om ervoor te zorgen dat de rendementen worden gehaald, en uitdrukkelijk niet in het
verhogen van de emissiefactoren.

Wij verzoeken u daarom om af te zien van het verhogen van de emissiefactoren en uw voorstel om
de Rgv en Rav te wijzigen, in te trekken c.q. niet door te zetten.

Hoogachtend,
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inspraakreactie internetconsultatie Rgv en Rav

Ëxcellentie,

Op 3- meijl. heeft u een ontwerp voor een wijziging van de Regeling geurhinder en veehouderij {Rgv)
en de Regeling ammoniak en veehouderij {Rav} ter consultatie gelegd. Deze wijzigingen hebben grote
nadelige gevolgen voor onze varkenshouderij. Toekomstige ontwikkelingen van onze varkenshouderij
worden hierdoor onmogelijk gemaakt. Wij verzoeken u daarorn om af te zien van uw voorgenomen
wijzigingen van de Rgv en 3av en dienen daarvoor hierbij een inspraakreactie in.

Aanleiding wiiziginEen

U bent voornemens om de emissiefactoren voor geur van alle gecornbineerde luchtwassystemen

{combÈluchtwassers} en één biologisch luchtwassysteem aan te passen. Al deze emíssiefactoren
worden fors verhoogd. De aanleiding hiervoor is voor u gelegen in recent uitgevoerd onderzoek door
Wageningen Livestock Research naar de reductiepercentages van luchtwassers in de praktijk. Uit dat
onderzoek zou blijken dat de geurreductie van combi-luchtwassers en de biologische luchtwasser
met hoge reductiepercentages {>50%} veel lager is dan waar tot nu toe in de Bgv van wordt
uitgegaan. Het reductieniveau zou vergelijkbaar zijn met de prestaties van enkelvoudige
luchtwassers.

Daarom stelt u nu voor om voor de emissiefactoren voor geur van alle combi-luchtwassers en de
biologische luchtwasser aaB te sluiten op de reductiepercentages voor geur van de enkelvoudige
luchtwassers die al in de Rgv zijn opgenomen. Dat betekent een forse verlaging van de
reductiepercentages voor combi-luchtwassers en de biologische luchtwasser en dus een forse
verhoging van de emissieÍactoren.

Gevoleen wiizisingen

De gevolgen van de wijzigingen zijn voor onze varkenshouderij erg groot. Dat geldt niet voor de
bestaande situatie, want zoals u in de tcelichting op uw ontwerpwijziging aangeeft, mogen
bestaande veehouderijen blil'ven handelen in overeenstemming met hun omgevingsvergunning
rnilieu of hun rnelding Activiteitenbesluit. Maar als wij in de toekomst onze varkenshouderij willen
veranderen en/of willen uitbreiden, worden wij wél geconfronteerd met de wijzigingen. Dan moet
onze gehele varkenshouderij worden beoordeeld overeenkomstig de nieuwe geuremissiefactoren.

Dat betekent dat door de verhoging van de geuremissiefactoren de geurbelasting van onze
varkenshouderij {op papier} ongeveer zal verdubbelen. De geurbelasting van onze varkenshouderij
moet voldoen aan de geldende geurnorrnen uit de Wet geurhinder en veehouderij of het
Activiteitenbesluit of de gemeentelijke geurverordening" Door de door u voorgestelde verhoging van


